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11.2.2 Public access to libraries 
 
1. In addition to faculty, staff, and students, MCUT Library is also open to the general public for reading and 
searching for books on computer. In an effort to expand the service scope 
明志圖書館除了教職員工與學生之外，也開放給一般民眾使用圖書閱覽、檢索區電腦等服務 
 

 

 

https://lis.mcut.edu.tw/p/412-1013-309.php?Lang=en 
https://lis.mcut.edu.tw/p/412-1013-7738.php?Lang=en 
https://ireading.tw/ 
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2. MCUT has joined the Nationwide Document Delivery System to provide members of the Taipei Public 
Main Library and New Taipei City Library with access to the application or interlibrary loan of books from 
MCUT’s library 
明志也加入全國館際合作聯盟，提供臺北市立圖書館、新北市立圖書館等外地民眾申請館際合作借閱

本館藏書 
 

 

https://lis.mcut.edu.tw/p/412-1013-314.php?Lang=en 
 
3. In 2024, the number of books, periodicals, and audiovisual materials in the library was 157,172 and there 
were 372 seats for reading and 4 group discussion rooms and audiovisual centers 
圖書館 2024 年圖書、期刊及視聽資料共 157,172 冊，圖書閱覽座位 372 席，團體討論室及視聽中心

共 4 間 
 

 
 

https://lis.mcut.edu.tw/p/412-1013-5867.php?Lang=zh-tw 
https://lis.mcut.edu.tw/p/412-1013-7374.php?Lang=en 
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4. All services (including guided tours) are free. MCUT also provides barrier-free and user-friendly services 
to assist with access to the library and consulting services and accepts requests for admission to the library 
from disadvantaged groups and foreign readers 
提供無障礙與友善服務，協助圖書館出入與諮詢服務，受理弱勢族群與外籍讀者之入館需求 
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